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ACTA DE LA REUNIÓ DEL DIA 21 DE GENER DE 2013 DEL 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 

Dia:  21 de gener de 2013 

Hora: 17:37 h 

Lloc:  Llar d’infants l’Esquitx 

 

Assistents:  

Llar d’Infants l’Esquitx 

� Sra. Fina González, directora 

� Sra. Fuensanta Bruch , representant del professorat. 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Roser Vila i  Lluïsa Quesada, representants del professorat. 

� Sra. Remei Viladrich, representant de l’AMPA. 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Emma Terradellas, directora 

� Sra. Rosa Escànez i Fina Ginesta, representant del professorat 

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

� Sr. Montse Aparicio, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

� Sr. Xavi Miranda, representant de l’AMPA 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell,  representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

Escola Municipal de Música. 

� Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 

� Sra. Rosa Argelaguet , Regidora d’Educació 

� Sr. Lluís Bonet, Representant de la CUP 
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� Sr. Josep Muñoz, representant de la CUP. 

 

Assessorament tècnic 

• Sr. Joaquim Cruselles, Bibliotecari. 

• Sra. Meritxell Trullàs, Educadora Social.   

 

Secretari del C.E. M. 

� Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta i havent 

excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors1 que formen part 

d’aquest Consell comença la reunió amb el següent ordre del dia:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 
2. Seguiment i control. 
3. Temes sobrevinguts. 
4. Precs i preguntes.  

 

Desenvolupament de la reunió:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió an terior. 

 

Tots els assistents al consell escolar aproven per unanimitat l’acta de l’anterior 

consell escolar. 

 

2. Seguiment i control. 

2.1. Consell d’infants municipal. 

El consell d’infants es va constituir el dia 24 de novembre de 2012 a la Sala de 

plens de l’Ajuntament de Sallent. Els consellers durant tot aquest trimestre han 

treballat entorn a tres temes principalment: el projecte educatiu de municipi, el 

discurs de benvinguda dels reis d’orient i planificació d’un carril bici. Per tal de 

                                            
1 Cal esmentar que la regidora d’ERC, la Sra. Antònia Faja, ha fet arribar un correu electrònic 
posterior al dia de la realització del Consell Escolar, que vol que consti a l’acta,  disculpant la 
seva assistència al Consell Escolar Municipal celebrat el passat dilluns 21 de gener de 2013 
quedant el grup municipal de ERC sense representació. Manifestant que “el motiu de no haver-
hi assistit es que el meu correu em va detectar la convocatòria com a correu brossa” 
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saber les característiques que ha de tenir un carril bici van realitzar una visita a 

la policia Local el dia 14 de gener de 2013. 

 

2.2. Projecte educatiu de municipi.  

El projecte educatiu de municipi es va iniciar a principis de juny de 2012 i s’han 

realitzat diferents sessions per recollir les visions aportades per agents de 

l’àmbit polític, tècnic i social així com obertes a la ciutadania en general o fins i 

tot als infants del municipi. Aquest treball a finalitzat i ara s’està elaborant un 

document que dóna una visió actual de la situació educativa al municipi i que 

serà presentat a la població el proper dia 9 de març de 2013. 

 

2.3. Programa de millora de l’èxit escolar.  

Durant el primer i segon trimestre s’han iniciat les següents accions 

relacionades amb el projecte de millora de l’èxit escolar: 

• Curs competències bàsiques en la resolució de problemes matemàtics. Es 

va iniciar al mes d’octubre i finalitza el dia 23 de gener de 2013. El curs ha 

estat realitzat pel professors Josep Callís de la universitat de Girona i s’ha 

valorat de forma molt positiva per els assistents.  

• Curs metodologia conversacional a l'aula. Aquest curs s’iniciarà el dia 24 de 

gener de 2013 i consta de tres sessions d’unes dues hores de caràcter 

mensual. El curs serà realitzat pel professor Manel Sanchez de la 

universitat de Vic.  

• Traspàs d'informació de l'alumnat. Les escoles i l’institut durant el primer 

trimestre de curs han realitzat reunions entre els tutors de primer d’ESO i de 

sisè de primària per tal de completar el traspàs d’informació de l’alumnat 

iniciat al mes de juny. 

• Coordinació de les matemàtiques pel que fa a la resolució de problemes.  

S’han iniciat les coordinacions d’aspectes curriculars relacionats amb les 

competències bàsiques i la resolució de problemes matemàtics tenint com a 

referència els conceptes i metodologies que s’han plantejat al curs abans 

esmentat. 

• Avaluació de les activitats d'estiu i del projecte de millora de l'èxit.  S’ha 

realitat una reunió per tal d’avaluar les activitats d’estiu que varen ser 

consensuades el curs anterior entre tots els centres educatius, així com 
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també establir uns criteris d’avaluació comuns per al projecte per tal de 

facilitar-ne una avaluació d’aquest.  

• S’ha iniciat el treball conjunt en anglès a través del bloc que es va crear.  

 

2.4. Projecte SABANA. 

El projecte SABANA en aquest moments acull a 7 alumnes i col·laboren les 

següents empreses:  

• Llar d'infants l'Esquitx 

• Escola Torres Amat 

• Tallers Deseuras 

• Tallers Josdansa 

• Residència d'avis.  

Cal destacar que l’alumne que feia la formació al Taller Valdés ha deixat el 

programa de forma voluntària però que s’han incorporat dos alumnes més que 

faran la seva formació a la Residència d’avis St. Bernat.  

 

2.5. Comenius Regio.  

S’informa que en aquests moments l’Ajuntament de Sallent està en contacte 

amb l’administració local de  la població de Mölndal (Suècia) per tal de redactar 

el projecte conjuntament i preparar la documentació per presentar la sol·licitud 

abans del dia 21 de febrer de 2012. 

 

El projecte planteja l’edició d'una wiki per donar a conèixer la població, 

activitats per fer un english day municipal, representació teatral en anglès entre 

altres qüestions.  

 

2.6. Curs de preparació de les proves d’accés als CFGM.  

El curs es va iniciar amb 30 alumnes i al llarg d’aquest trimestre alguns han 

abandonat ja sigui per motius laborals o bé per motius personals; no obstant 

això, s’han incorporat nous alumnes i en aquest moments hi assisteixen uns 25 

persones. També durant el primer trimestre s’ha realitzat una avaluació per tal 

de saber com s’està portant a terme i conèixer la opinió dels alumnes. La 

valoració mitjana del curs és d’un 7, 52.  Finalment es presenta una taula 

comparativa de les dades en relació al curs passat per tal de constatar que hi 
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ha menys proporcionalment menys baixes d’alumnes respecte al curs passat i 

que la valoració del curs continua sent de notable.  

   Curs 2011-12                Curs 2012-13  

inici curs:              20 alumnes                  30 alumnes 

inici any nou:   10 alumnes                   25 alumnes 

valoració curs:           8,14                             7.52 

 

2.7. Educació permanent.  

El curs 2012-13 s’han iniciat tot un seguit de cursos que s’agrupen dins el que 

des de l’ajuntament s’anomena l’aula d’educació permanent. Aquest cursos 

han estat: 

• els de nivell B, C i D de català que s’està portant a terme a les tardes al 

centre Joan Puig Elies,   

• els curs d’informàtica per aturats que es va realitzar amb el suport del 

Pla de Barris de Sallent i que l’han realitzat 12 persones, 

• tres cursos per preparar les proves per a l’obtenció del certificat ACTIC 

amb el suport econòmic del Pla de Barris que ja han finalitzat i que han 

estat realitzat per 24 persones, 

• tres tallers d’autonomia personal realitzats  pels diferents 

fisioterapeutes del municipi amb el suport econòmic del Pla de Barris 

que van finalitzar el mes de desembre i en els quals s’han format més 

de 50 persones.  

2.8. SIAF 

L’educadora social de l’ajuntament de Sallent informa que el servei es va inciar 

al més d’octubre que en aquest moments els servei està acollint a les següent 

números d’infants: 

 Petits:8 

Mitjans: 7 

Grans: 7 

Aula estudi: 5 (petits) i 5 (grans) 

 

També es destaca el treball que es realitza de manera mensual amb les 

famílies dels usuaris del servei treballant aspectes com:  

• l'hora d'anar a dormir 

• la crisi 
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• l'hora de fer els deures 

• com fer que els fills siguin responsables 

• com parlar dels canvis a l'adolescència.  

 

Per finalitzar la intervenció és destaca que al final del trimestre s’han realitzat 

les següents activitats extraordinàries: 

• Concert escola de música i caga Tió 

• Visita Parc de Nadal 

• Concert de nadales a la Residència 

 

2.9. Espai de debat familiar.  

La regidora d’educació explica que en el darrer consell es va informar de les 

característiques d’aquest programa que Diputació de Barcelona va oferir a 

l’Ajuntament de Sallent per tal de poder treballar conjuntament entre famílies, 

escoles, cap, etc aspectes que puguin angoixar en el desenvolupament i 

creixement dels  infants i adolescents.  

Durant el més de novembre es va realitzar una primera reunió amb la 

professor Maria Jesús Comelles encarregada de tirar endavant aquest 

projecte i amb diferents representants de les AAMMPPAA dels centres 

escolars per tal de presentar-los el programa i saber quantes persones poden 

estar interessades en participar-hi. En aquest moments es continua en 

contacte tant amb la sra. Maria Jesús Comellas com amb els pares i mares 

per tal de començar a tirar endavant aquest projecte sempre i quant hi hagi un 

interès per part de les famílies de Sallent.  

 

3. Temes sobrevinguts. 

 

3.1. Pressupost Municipal.  

La regidora d’educació informa que la passada setmana es van aprovar els 

pressupostos municipals per a l’any 2013, i informa que pel que fa als 

aspectes educatius, s’ha guardat una partida d’inversió per fer front a unes 

reparacions de l’escola Torres Amat i que el pressupost total educatiu és de 

165.712 € . En aquesta quantitat no s’inclouen els sous dels treballadors 

adscrits al servei i fan referència principalment a aspectes relacionat amb el 

manteniment dels centres, i despeses de consum de gas, aigua, electricitat, 
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neteja, assegurances, etc.  També es fa referència que l’escola municipal de 

música té un pressupost diferenciat de 36.680 euros per fer front a les 

despeses anteriorment descrites. Finalment, es comenta que la majoria de 

projectes educatius es realitzen a través del suport econòmic d’altres 

institucions com Diputació de Barcelona a través de diferents subvencions.  

 

3.2. Curs de preparació per a les proves  

El Servei Català d’ocupació atorga un seguit d’ajuts als ajuntaments que 

disposen d’un Pla de Barris. Aquest any ens han concedit diferents plans 

d’ocupació per tal de desenvolupar un seguit d’accions. Entre aquest plans 

d’ocupació ens ha estat concedit un formador que s’encarregarà d’impartir 

un curs per preparar les proves d’accés als CFGS.  

 

Aquest curs s’iniciarà el dia 4 de febrer i finalitzarà el 3 de maig per tal que 

les persones inscrites puguin presentar-se a les proves que es realitzen al 

mes de maig. El curs es centrarà en la preparació de la part comuna 

d’aquestes proves i es farà de dilluns a divendres i constarà d’unes 270 

hores. Les persones interessades es poden informar o matricular-se des del 

dia 14 al 24 de gener de 2013 a l’Ajuntament de Sallent.  

 

3.3. Escola en català. 

 S’informa que en el Ple del dia 10 de desembre de 2012 es va portar a 

terme una moció presentada pels grups municipals de la CUP, ERC, ICV, 

PSC i CIU en contra de l'esborrany de la Llei orgànica de millora de la 

qualitat educativa en la qual es va demanar suport als centres escolar per tal 

que pengessin una pancarta a l’escola amb el lema “som escola catalana”.  

 

4. Precs i preguntes.  

 

S’inicia aquest punt de l’odre del dia amb la intervenció de la directora de la Llar 

d’infants l’Esquitx  que comenta que durant les festes de Nadal han arreglat la 

teulada del centre ja que presentaven degoters a causa de les teues que 

estaven trencades. Sembla ser que des de la muntanya del Serrat de Xipell algú 

es dedica a llançar pedres sobre la teulada ocasionant els desperfectes abans 

esmentats.  
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La directora de l’escola Torres Amat  informa que les obres d’ampliació de 

l’escola han finalitzat i que s’està a l’espera de l’acta de recepció i que s’ha 

aconseguit també que es refaci el terra del pati.  

 

La directora de l’Escola Vedruna  també aprofita els precs i preguntes per tal de 

informar de diferents qüestions. En primer lloc presenta al nou president de 

l’AMPA, el Sr. Xavier Miranda que serà el representat dels sector de pares a 

partir d’ara al Consell Escolar Municipal. En segon lloc informa que el primer 

trimestre ha estat molt excepcional ja que han estat molt ocupats amb diferents 

aspectes interns que han fet que en molts moments quasi no s’atrapaven la 

feina.  D’aquests aspectes interns destaquen l’auditoria externa per la qual ha 

passat l’escola al mes de novembre.  La directora recorda que l’escola el curs 

2007-2008 va encetar un projecte de qualitat en el qual tots els professionals del 

centre van haver de fer una formació de tres anys i que durant el curs 2011-12 

van realitzar l’auditoria interna.  Aquest projecte de qualitat estableix que cada 

any s’ha de fer una auditoria interna i cada cinc anys una d’externa.  La 

Fundació Vedruna va decidir començar el procés d’auditoria externa a l’Escola 

Vedruna de Sallent i per tant aquest auditoria s’ha realitzat durant el primer 

trimestre del curs 2012-13 i ha estat passada amb bona nota. Un cop finalitzada 

aquesta auditoria, el patronat de Vedruna Barcelona va iniciar un anàlisi de 

funcionament i de gestió dels seus centres, proposant un projecte de futur entre 

les escoles Vedrunes de Sallent i Artés. Aquest nou projecte respon a les 

demandes d’algunes famílies i contempla l’ampliació de l’educació infantil de 0 a 

2 anys a l’escola de Sallent i la proposta de transportar els alumnes de sisè que 

ho desitgin  per continuar els estudis d’ESO a l’escola vedruna d’Artés. Això 

implicarà el fet de compartir i coordinar els recursos humans dels dos centres. 

En aquest moments l’escola ha fet una proposta al Departament d’Ensenyament 

per la ubicació de l’etapa educativa de 0 a 3 anys que no contempla cap 

ampliació del centre ja que s’utilitzarà algunes de les dependències existents 

adequant-les a les necessitats educatives d’aquesta etapa.  La directora de 

l’escola finalitza dient que és un projecte de canvi i que s’obren moltes 

incògnites i que estan molt agraïts a la Fundació Vedruna que hagi volgut 

invertir en una de les seves escoles més petites.  
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La regidora d’Educació els felicita pel procés i els resultats obtinguts en 

l’avaluació externa de l’Escola Vedruna, així com comenta que els nous 

projectes sempre són engrescadors.  

 

La directora de l’escola de Música  intervé en aquest moments per tal de 

comentar que el fet que alguns alumnes puguin optar per anar a fer l’ESO a 

l’escola Vedruna d’Artés implica que tindran horaris de tarda i això dificultarà la 

homogeneïtat a l’hora de confeccionar els horaris de l’escola ja que la resta 

d’alumnes que realitzin ESO a l’institut de Sallent no tenen horari de tarda.  Per 

una altra banda, informa que han obtingut un premi de la Caixa de Penedés pel 

projecte d’inclusió que realitza conjuntament amb AMPANS i amb l’entitat 

ASPRODIS. En aquesta convocatòria s’han presentat 300 propostes i han estat 

premiades 15. La quantia econòmica amb la qual està dotat el premi ha estat 

repartida entre totes les entitats i institucions que realitzen el projecte.  

 

El director de l’escola el Pins  comenta que el trimestre ha  anat amb normalitat 

i vol destacar que de cara al segon trimestre treballaran activitats relacionades 

amb el folklore.  

 

La directora de l’institut Llobregat  comenta que l’empresa PROCONSA està 

organitzant conjuntament amb el centre i l’ajuntament de Sallent la edició d’uns 

premis per a treballs de recerca relacionats amb la tecnologia i l’arquitectura.  

En aquests moments ja s’han redactat les bases i s’està pendent que s’obre la 

convocatòria per tal de presentar els treballs. De moment el premi serà d’àmbit 

local.  

 

En relació als temes tractats, la directora de la Llar d’infants pregunta si un cop 

finalitzi les obres de l’escola Torres Amat, s’arranjarà el terra del passeig de la 

biblioteca. La regidora comenta que està previst fer aquesta actuació. 

 

Un cop han finalitzat les intervencions dels centres escolars, el representant de la 

CUP demana la paraula per fer una sèrie de preguntes i consideracions. En primer 

lloc, en relació a les dades facilitades del pressupost municipal, considera que està 

molt bé que es vulgui presentar aquestes dades una setmana després de 

l’aprovació del pressupost, però considera que només dir una dada genèrica no 
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significa res, que sona buit perquè no se sap a que representa i tampoc s’informa 

de la metodologia que s’ha seguit per prioritzar unes coses o unes altres. La CUP 

ja ha manifestat en altres ocasions que els agradaria que el pressupost fos més 

participatiu i que els centres escolars tinguessin més poder de decisió.  En segon 

lloc considera que el nou projecte de l’Escola Vedruna en relació a l’ampliació de 

l’oferta educativa de forma privada és una mala noticia. Considera que l’institut de 

Sallent està realitzant una feina molt important pel que fa a la integració, cohesió i 

transversalment en el municipi i els preocupa qui s’encarregarà de pagar el 

transport d’aquest alumnes cap al municipi d’Artés.  

 

Els representants de l’escola Vedruna  responen al representant de la CUP que en 

aquests moments s’està estudiant com es subvencionarà el transport escolar cap a 

Artés i que els  sorprèn com una organització com la CUP que defensa les 

llibertats, no defensi la llibertat de les famílies de poder escollir el centre educatiu 

que vulguin. També recorden que la seva escola no és elitista i que  no hi ha ningú 

que per qüestions econòmiques no pugui estudiar en el seu centre ja que aquestes 

persones estan becades. Per una altra banda, comenta que pel que fa a la 

integració a nivell de poble, també hi ha altres entitats on els infants s’agrupen com 

podria ser l’esplai que també compleixen aquesta qüestió. Finalment vol manifestar 

l’aposta i l’esforç que fa la Fundació Vedruna invertint en aquest projecte en 

comptes de pensar en tancar una escola petita com és la de Sallent.  

 

La directora de la Llar d’infants l’Esquitx  comenta que la decisió d’ampliar l’oferta 

educativa de 0 a 3 anys de l’escola Vedruna anirà en detriment del seu centre ja 

que això farà que hi hagi alguns mestres que aniran a l’atur per manca d’alumnes.  

La llar d’infants té places buides i no s’entèn com el Departament d’Ensenyament 

autoritza un nivell educatiu existent al municipi i en el qual no es cobreixen totes 

les places ofertades. Per una altra banda, manifesta que espera que aquest 

estudis no estiguin subvencionats amb fons públics, però suposa que la Fundació 

Vedruna que té molt poder adquisitiu ja que estan exempts del pagament de molts 

impostos acabaran subvencionant-ho.  

 

La directora de l’escola Vedruna intervé novament per comentar que fa molt de 

temps que es demana una amplitud de serveis respecte a la Llar d’infants que no 

ha estat coberta en cap moment i que potser si aquestes demandes s’haguessin 
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cobert, avui no seria necessari una alternativa.  Per una altra banda, consideren 

que el representant de la CUP hauria d’estar més informat dels temes que exposa 

ja que el seu discurs desacredita totalment el respecte i consideració de vàlua que 

el centre pot sentir per algunes persones de la seva formació.  Finalment, 

comentar que l’escola Vedruna és un centre obert que gràcies al suport de la 

Fundació poden tirar endavant projecte d’aquesta envergadura.  

 

La regidora d’Educació  intervé en aquests moments per tal de manifestar que 

totes les propostes que es plantegin des de qualsevol centre del tipus que sigui, 

sempre seran benvingudes, i que l’Ajuntament de Sallent no té ni competències ni 

poder de decisió pel que fa ni a l’escola Vedruna ni a la Llar d’infants l’Esquitx. Pel 

que fa al pressupost municipal, les dades exposades fan referència principalment 

al consum de llum, aigua, gas, etc, així com a la prestació de serveis com el de 

neteja en els centres educatius municipals (Torres Amat i els Pins). També es 

comenta que s’ha establert una petita partida en inversions per tal de poder 

efectuar un seguit d’obres necessàries per a l’escola els Pins prèviament 

acordades amb el centre, pel que fa al Torres Amat en aquest moments no s’ha 

previst res degut a que s’està finalitzant l’obra d’ampliació. La regidora comenta 

que no tenen cap inconvenient en debatre el pressupost i fer-hi les modificacions 

que siguin necessàries, però que hi ha despeses que són imprescindibles assumir-

les i de les quals no es pot prescindir.  

 

El representant de la CUP comenta que el pressupost és una caixa i es pot decidir 

si poses més o menys en un o en un altre compartiment d’aquesta caixa, i que el 

que els agradaria és que les escoles poguessin decidir que és allò que els 

interessa més per tal de prioritzar el pressupost educatiu.  

 

El tècnic municipal d’educació intervé per aclarir que molts dels projectes educatius 

que es porten a terme i dels quals s’han parlat en aquest consell escolar es 

realitzen principalment gràcies al suport de les subvencions de Diputació de 

Barcelona i del treball dels tècnics municipals de les diferents àrees, la qual cosa fa 

que es realitzin molts projecte educatius amb un cost molt reduït.  

 

Els directors de les escoles de Música, de l’escola Els Pins i de l’Escola Torres 

Amat manifesten que en el moment que han necessitat una inversió per part de 
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l’ajuntament aquesta ha estat escoltada i pressupostada la seva realització. Els 

responsables de la Llar d’infants també manifesten que, tot i que el seu centre no 

depèn de l’ajuntament, sempre poden comptar amb el suport d’aquesta institució. 

Els representants de la CUP manifesten que si això és així se n’alegren. 

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i trenta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

Presidenta del Consell Secretari del Consell 


